

	Page
Directive N° 41, dated 17 October 1946, Increase of Wages in the Coal Mining Industry	213
directive N° 42, dated 24 October 1946, Movement Across Demarcation Lines of German Workers and Employees Residing in one Zone and Working in Another	213
Directive N° 43, dated 29 October 1946, Procedure for the issue to German civilians of single round-trip Interzonal Passes for a journey outside the Zone for purposes of Interzonal Trade	215
Directive N° 44, dated 4 November 1946, Limitation of Characteristics of Fishing Craft left to the Peace Economy of Germany	224
Directive N° 45, dated 9 November 1946, Limitation of the Technical Characteristics of German Pleasure Craft	225

5. Regulations

Regulation N° 1, dated 10 May 1946, Amendment, made by the German External Property Commission, to Article III of Law No 5	160
--	-----

III. Subject Index

(Refer to the Pages on Official Gazette; for "Supplement, Number 1", cf. supra p. 243)

Accused (Rights of the): 22; Administration of Prisons: 46; Administrative Courts: 183; Adoption of a Standard Time: 41; Adultery: 78, 80; Advanced quarterly payments: 66; Advisory Committees: 153; Agriculture (Persons engaged in) (Income Tax): 64; — cf. Additional Requirements; Alcohol (Tax on): 149; Allowances for Losses: 63; Amendments: 60, 71, 73, 75, 94, 122, 231; of section 204 of the Code of Civil Procedure: 223; — to Article III of Law n°5: 160; Ammunition (confiscation of): 130; Annulment of the marriage: 82; Anti-Democratic Propaganda: 162; Applied scientific Research (Prohibited): 141, 142; Arbitration: 174; Archivists: 18; Armed Forces (German): 43? Arming of the German police: 42; Arms (confiscation and surrender of): 130; Arrest : 184,

Basic Table for 1946 (Assessed Income Tax): 68; Beer (Tax on): 150; Bigamy: 78, 80; Building and Reconstruction work: 166; Business: 109.

Capital Yields: 63; Characteristics of Fishing craft: 224? Census of the German Population: 166; Certificate: 157; Certified Copies (delivery of): 156; Chemicals: 142, 143; Children (maintenance of): 91; Civil Servants: 106, 109; Civilian workers: 146; Claims for alimony: 90; Coal mining Industry: 213; Coastal shipping: 181; Code of Civil procedure: 220; Conciliation and Arbitration Machinery in Labor Conflicts: 174; Confiscation and surrender of arms: 130; —: 151, 172; Conformed copies: 31; Contraction of

	Pages
Directive n° 41, en date du 17 octobre 1946, relative à l'augmentation des salaires dans les mines de charbon	213
Directive n° 42, en date du 24 octobre 1946, relative au passage des lignes de démarcation par les travailleurs et employés allemands résidant dans une zone et travaillant dans une autre	213
Directive n° 43, en date du 29 octobre 1946, relative à la procédure de délivrance aux civils allemands de laissez-passer interzones valables pour un seul voyage aller et retour, pour les besoins du commerce interzone	215
Directive n° 44, en date du 4 novembre 1946, relative aux limites des caractéristiques des bateaux de pêche laissés à l'Allemagne pour son économie de paix	224
Directive n° 45, en date du 9 novembre 1946, relative à la limitation des caractéristiques des bâtiments de plaisance allemands	225

5. Réglements

Règlement n° 1, en date du 10 mai 1946, portant modification, par la Commission des avoirs allemands à l'étranger, de l'article III de la loi n° 5	160
--	-----

III. Index analytique

(Renvoi à la pagination du "Journal Officiel" pour le "Supplément n° Y", ci. supra p. 243)

Abolition des tribunaux d'exception hitlériens: 4; abrogation de certaines dispositions du droit pénal: 55; — de certaines dispositions législatives: 220; — de la loi du 30. 9. 1936: 137; — de la loi n° 6: 156; — de la loi du 20. 1. 1934: 229; de lois nazies: 6; accusé (droits de P): 22; actes législatifs: 39; action législative du Conseil de Contrôle: 38; administration: 183; — des prisons: 46; administrations: 98, 228; adoption d'une heure officielle: 41; adultère: 78, 80; agriculteurs (revenus des): 64; agriculture: cf. exigences additionnelles; alcool (impôt sur l'): 149; allemands susceptibles d'être dangereux: 184; allumettes (impôt sur les): 150; amendements: 227, 229, 231; annulation du mariage: 82; antidémocratique (propagande): 162; arbitrage (organes d'): 174; archivistes: 18; armée: cf. forces armées; armement de la police: 42; armes (confiscation et remise des): 130; arrestation: 184; assurances sociales: 146; augmentation, des salaires: 213; automobiles (voitures): 73; autorisations préalables: 141; avant-propos: 3.

Barèmes de base de l'impôt sur le revenu (1946): 68; — de l'impôt sur les salaires (1946): 69; bateaux de pêche: 224; bâtiment: 166; bâtiments de plaisance: 225; baux: 65; bénéfiques: 60; — cf. excédents; bière (impôt sur la): 150; bigamie: 78, 80; bureaux du travail: 153.

Cabotage: 181; capacité de contracter mariage: 77; capital (impôt sur le): 71; caractéristiques des bâtiments de plaisance: 225; — (limitation des) des navires: 180; — des bateaux de pêche: 224;